
PROTOKÓŁ 
 
 

Zgromadzenia Sprawozdawczego 
Przedstawicieli Stowarzyszenia Gmin Ziemi Dobrzyńskiej 

spisany w dniu 22.01.2009r. w Strzygach Gmina Osiek 
 
 
 

1. Otwarcia Zgromadzenia i powitania gości dokonała Wójt  Gminy Osiek – 
Iwona Gilewicz (załącznik nr 1). 
  
Wprowadzenie dokonał Prezes Zarządu – Ryszard Bartoszewski.  
Po czym poprosił zebranych o uczczenie  minutą ciszy śp. Wiesława 
Ośmiałowskiego Wójta Gminy Lipno. 
 
2. Na Prowadzącego Zgromadzenia zgłoszono i wybrano jednogłośnie  
Pana Henryka Kowalskiego (Gmina Wąpielsk). 
 
Na Protokolanta Zgromadzenia zgłoszono i wybrano jednogłośnie  
Pana Andrzeja Zielińskiego (Gmina Osiek). 
 
3. Przewodniczący Zgromadzenia przedstawił projekt programu Zgromadzenia. 
Zgromadzenie podjęło jednogłośnie decyzję o przyjęciu programu 
zgromadzenia. Uwag nie było.(załącznik nr 2). 
   
4. Zgromadzenie powołało jednogłośnie Komisję Mandatową w składzie: 
 
               - Andrzej Rozen           - Przewodniczący (Gmina Lipno) 
               - Tadeusz Pogorzelski  - Członek (Miasto i Gmina Dobrzyń nad Wisłą)                            
               - BoŜena Mazur            - Członek ( Gmina Chrostkowo) 
 
 
5. Zgromadzenie powołało jednogłośnie Komisję Uchwał i Wniosków w 
składzie: 
 

- Anna SmuŜewska           - Przewodnicząca (Miasto i Gmina Skępe) 
- Dariusz Chrobak  - Członek              (Gmina Czernikowo) 
- Michał Kokot  - Członek              (Gmina Obrowo) 
 

6. Projekt Uchwały w sprawie nadania Członka Honorowego Stowarzyszenia 
przedstawił Prezes Zarządu  - Ryszard Bartoszewski (załącznik nr 3).  
 



Uchwała nr 1/09 o przyznaniu Członkostwa Honorowego Stowarzyszenia 
Panu dr. Aleksandrowi Błachowskiemu, przyjęta jednogłośnie. 
 
7. Omówienie sprawozdań merytorycznych Rady i Zarządu złoŜył 
Przewodniczący Rady i Zarządu- Marek Grzymowicz i Prezes Zarządu – 
Ryszard Bartoszewski (załącznik nr 4). 
 
8. Sprawozdania finansowego dokonał Skarbnik Jerzy Rzekoński   
(załącznik nr 5). 
 
9. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący – Tadeusz 
Raczyński (załącznik 6). 
 
Przewodniczący Komisji przedstawił równieŜ projekt uchwał w sprawie 
udzielenia absolutorium Radzie i Zarządowi za 2008 rok (załącznik nr 7). 
 
 10. Przedstawienia protokołu Komisji Mandatowej dokonał Przewodniczący –  
Andrzej Rozen, stwierdzając, Ŝe zebranie jest prawomocne do podejmowania 
uchwały i wszystkich czynności proceduralnych (załącznik nr 8). 
 
11. Dyskusja część I : 
 
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
Przewodniczący obrad przeczytał list od Federacji Związków Gmin i    
Powiatów RP.( załącznik nr 9) 
 
12. Udzielenie absolutorium Radzie i Zarządowi za 2008 rok. 
Podjęto uchwałę nr 2/09, która została przegłosowana jednogłośnie. 
 
13. Przerwa 
 
14. Prezentację Gminy Osiek , której dokonała Wójt Gminy Osiek- Iwona 
Gilewicz, a dopełnieniem był występ uczniów ze Szkoły Podstawowej w 
Strzygach.( załącznik nr 10) 
 
15.Informacja Komitetu Organizacyjnego II KONGRESU DOBRZYNIAN 
Przewodniczącego Komitetu Organizacyjnego Ryszarda Bartoszewskiego  
(załącznik nr 11) 
 
16. Zabranie głosu przez gości( załącznik nr 12) 
      Jako pierwszy zabrał głos Przewodniczący Zarządu związku Gmin Ziemi      
Kujawskiej- dr Andrzej Cieśla. ZłoŜył on na ręce Przewodniczącego Rady 



wyrazy uznania za wielki wkład w działalność Stowarzyszenia Gmin Ziemi 
Dobrzyńskiej oraz poinformował o działalności swojego Związku.  
           Jako drugi głos zabrał Członek Honorowy dr Adam Wróbel, który 
przedstawił działania kulturowe Stowarzyszenia w kontekście ich ochrony. 
           Jako kolejny mówca głos zabrał Starosta brodnicki dziękując za 
zaproszenie oraz liczne aspekty współpracy z powiatem brodnickim. 
 
17. Plan działania Stowarzyszenia na 2009 rok przedstawił Prezes Zarządu 
Ryszard Bartoszewski (załącznik nr 13) 
 
18. Dyskusja część II 
      Pani Aleksandra Pudełko zgłosiła wniosek o rozszerzenie promocji Ziemi 
Dobrzyńskiej o udział w targach agroturystycznych w Warszawie.  
                                                     
     Pan Michał Kokot zaproponował przywrócenie wydawania pisma pod 
tytułem „Ziemia Dobrzyńska”. 
 
     Pan Dariusz Chrobak zaproponował rozszerzenie planu działania 
Stowarzyszenia o przeglądy, prezentacje i inne działania prowadzone przez 
gminy, jak równieŜ instytucje gminne i wymiana informacji w tym zakresie. 
 
      Pan Tymon Kokot mówił o współpracy lokalnych grup działania ze 
Stowarzyszeniem proponując wspólne posiedzenie tych grup w celu omówienia 
aktualnych moŜliwości współpracy oraz prowadzonych działań. 
 
19. Podjęcie uchwał w sprawie:  
- projekt Uchwały w planie składek członkowskich na 2009 rok przedstawił 
Skarbnik Jan Rzekoński - Uchwała nr 3 (zatwierdzono jednogłośnie)       
(załącznik nr 14) 
- planu pracy Stowarzyszenia na 2009rok – Uchwała nr 4 (zatwierdzono 
jednogłośnie) 
 
20. Zatwierdzenie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków 
      Zgromadzenie zatwierdziło jednogłośnie protokół przedstawiony przez 
Przewodniczącą Komisji Uchwał i Wniosków Panią Annę SmuŜewską 
(załącznik nr 15) 
 
21. Komunikaty.(załącznik nr 16) 
      W tej części głos zabrał Pan Mariusz Paszko z K2 Lider  firmy zajmującej 
się konferencjami, szkoleniami z cyklu  Akademia Samorządu. 
 
22. Podsumowanie i zakończenie obrady Zgromadzenia Sprawozdawczego 
dokonał Przewodniczący Rady Stowarzyszenia Marek Grzymowicz 


